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Interpelacja – zapytanie 

Od zakończenia ul. Ogrodowej zaczyna się ścieżka lub pieszociąg biegnący do zejścia/zjazdu z wału

przy Kaczawie, dalej do kładki nad Kaczawą( zejście z kładki na wysokości „Herbapolu”, w pobliżu

Stadionu Miejskiego).

Ścieżka ta ma nawierzchnię ułożoną z płyt  chodnikowych,  z płyt  chodnikowych ustawionych „na

sztorc” zrobione są również krawężniki, które „przytrzymują” w dwóch rzędach ułożone płyty, mają

bardzo zużyte,  nierówne krawędzie.  Ścieżka ta  jest  wąska,  jednocześnie  jest  często uczęszczana.  

Dla dużej liczby mieszkańców z  ulic: Ogrodowej, Kasprowicza, Góralskiej, Broniewskiego, Krętej, 

Nad Skarpą  i Rzeczypospolitej a także Słonecznej, Świerkowej,jest to najkrótszy  i najkorzystniejszy

odcinek drogi pozwalającej dostać się do parku, do II LO, śródmieścia, dworca. Rzut okiem na plan

miasta całkowicie to potwierdza.Można mówić też o swoistym rozjeździe, skrzyżowaniu, bo są tu

bardzo uczęszczane przejścia do ulicy Krętej i Nad Skarpą a także skrótz parku do Rzeczypospolitej

(na tyłach kortów tenisowych). O każdej porze roku natężenie ruchu pieszego i rowerowego jest tutaj

znaczące,  zmusza użytkowników do stałej uwagi i czujności, ustępowania sobie miejsca. Jeśli jeszcze

piesi prowadzą wózek dziecięcy, rower, dzieci mają własne pojazdy dziecięce np. hulajnogi, rowerki,

tworzą się zatory. Ażeby uniknąć kolizji użytkownicy ścieżki korzystają z pobocza, po obu stronach 

są  zatem wydeptane  i  wyjeżdżone  nawierzchnie.  Ponieważ  ścieżka  znajduje  się  na  wale,  mocno

zresztą zarośniętym,  ma ograniczoną szerokość,  szukanie dodatkowej powierzchni do wymijania  

ze  względu  na  spadek  terenu   jest  niemożliwy,  czy  bardzo  utrudniony,  również  z  powodu

zachwaszczenia i mocno wyrośniętych(ok. metra) traw. 

Szanowny Pan Tadeusz Krzakowski
Prezydent Miasta Legnicy



Zgłaszaliśmy jako radni niejednokrotnie propozycję budowy bądź przebudowy tego odcinka pieszego

lub  pieszo-rowerowego  we  wnioskach  budżetowych  i  nadal  podtrzymujemy  konieczność  takiego

przedsięwzięcia. Sądzę, że ukształtowanie terenu pozwala na zrobienie tego odcinka drogi tak, aby

ułatwićz  niej  korzystanie.  Oczekiwane  byłoby  zrobienie  podzielonej  nawierzchni  dla  pieszych  

i  rowerzystów na  wzór  alejek  parkowych,  oczywiście  z  zaleceniem jak  największej   ostrożności

zachowanej  przez  użytkowników  pojazdów.  Tym  bardziej,  że  nie  mają  innej,  alternatywnej

możliwości  dostania się do centrum miasta. Komunikacja miejska z Al. Rzeczypospolitej na odcinku

od ul.  Staszica do skrzyżowania z Piłsudskiego pozwala dojechać do dworca, natomiast  jazda do

centrum  miasta  wymaga  przesiadki.  Zalecany  zatem  ruch  pieszyi  dogodny  ruch  rowerowy  musi

przebiegać przez wskazaną ścieżkę, dlatego jej modernizacja, bądź budowa całkiem nowej, dobrze

uzbrojonej nawierzchni jest niezbędna. 

Proszę o udzielenie odpowiedzi na kolejne pytania:

a)Ile razy w ciągu 30 lat wykonywano naprawy opisanego wyżej odcinka drogi? 

b)Ile kosztowała naprawa/przebudowa opisanego odcinka wykonana w 2013 roku? 

c)Czy Gmina Legnica ma w planach opisane przedsięwzięcie?

d)Czy zostały wykonane wstępne lub szczegółowe projekty? 

e) Czy wykonawca zadania: bieżącego utrzymania został wyłoniony w drodze przetargu ?

f)Jeśli tak, czy zlecone zadanie wykonuje zgodnie z warunkami zamówienia, jak wyceniona 

jest ta usługa?

g) Ile razy w ciągu roku zaplanowano wykaszanie traw, czy prace te są kontrolowane, czy 

przebiegają zgodnie z wymaganiami zlecającego?

h) Jak zaplanowane jest utrzymanie zieleni na działce z opisaną drogą? Aktualnie jest bardzo 

zarośnięta, do metra wysokości

i) Która jednostka Urzędu Miasta sprawuje nadzór nad tym terenem

Załączam również zdjęcia opisanego terenu

Z poważaniem 
Jolanta Kowalczyk




